
Protokoll styrelsemöte för Långsands samfällighetsförening

Datum: 2024-02-03 kl.09.00

Plats: Nabben

Namn Styrelsefunkton/ Ansvarsområde Närvarande
Suppleant ersäter

ordinarie

Anna-Karin Granbom Ordförande ☒
Mats Hilmersson Sekreterare/Skogsansvarig ☒
Anita Nordin Jagdmann Kassör ☒
Teddy Eker Ledamot/Fastghetsansvarig ☐
Mikael Klöfver (Micke) Ledamot/Hamnansvarig ☒
Hans Persson (Hasse) Suppleant/Vägansvarig ☒ ☒
Christofer Rollgard Suppleant ☐ ☐

1. Sammanträdets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat

2. Val av justerare

Mikael utses tll justerare.

3. Föregående protokoll

Styrelsemöte 2023-11-11 godkänns och läggs tll handlingarna.

Uppföljning:

Hasse  har tagit fram pris på et yterligare farthinder Rytarstgen/Gnopslingan korsning, 

4000kr.

Hasse har tagit in en prisuppfatning på at byta asfalt mot grusväg..

Mikael besiktgar A-bryggans fytdel som tagit stryk. Görs tll våren.

Mikael frågar elektriker om råd angående jordfelsbrytare som löser ut.
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Mikael försöker få fram et kodlås för bom. Eventuellt försäkringsproblem om man använder 

kodlås istället för nyckel. Anita ger Mikael kontaktuppgifer tll vårt försäkringsbolag.

Anna-Karin vidarebefordrar goda ideér som framkommit tll den eldsjäl som kan förbätra 

loppisen tll nästa år.

Mats har gjort et förslag på stadgeändring.

Anna-Karin och Anita plockar ihop dokument at lämna in tll folkrörelsearkiv.

Christofer köper in 3 livbojar tll Klippor, Blåsut, hamnen enligt förslag, ca 5000kr.

Anna-Karin går ut på FB och frågar om någon vill åta sig hemsideansvar, med arvode 

1000kr/år. Antngen at ta över befntligt eller at lägga över i ny miljö.

Teddy köper och monterar et skåp med kodlås för många nycklar. Nyckelinventering görs 

när skåpet är på plats.

Tennisklubben - stöd från LSF?

Vi bordlägger frågan tlls ekonomin runt vägunderhåll Nabbenvägen är klarlagd.

4. Dagordning

Dagordningen fastställdes.

5. Ekonomi

Vinterväghållning 2023 har kostat pengar men ekonomin är i balans.

6. Vägar

Tidigare protokoll: Nabbenvägen renovering och asfaltering ofert på 524 350kr exkl moms.

Bordläggs. Ekonomin granskas när full överlämning tll nuvarande kassör har gjorts.

Vi inväntar kostnadsindikaton på byte från asfalt tll grusväg.

7. Stadgeändring

Förslag på ändringar gicks igenom. Mest språkliga ändringar i enlighet med normalstadgar 

från Lantmäteriet. Stadgar föreslås för årsstämma 2024 och 2025.
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8. Fastgheter

Inget at rapportera.

9. Hamnen

Inget at rapportera.

10. Inför årsstämman

Mars möte viks tll at förbereda årsstämmodokument.

11. Städdag

Vi tar beslut om datum tlls nästa möte.

12. Övriga frågor

Beslut at Hasse ser tll en trappa byggs från befntlig altan för at enklare komma åt 

Hjärtstartaren. 

13. Nästa möte

Lördag 9/3 9-11

Lördag 6/4 9-11

14. Mötet avslutas.

Ordförande för mötet:

________________
Anna-Karin Granbom

Justeras:

________________
Mikael Klöfver

Vid protokollet:

________________
Mats Hilmersson
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